

(b) to prepare a work plan, including a schedule of hearings and proposed itinerary for the Committee's consideration.

At 11:15 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, MARCH 24, 1983

(2)

The Special Committee on Pension Reform met *in camera* at 9:35 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Douglas Frith, presiding.

Members of the Committee present: Mrs. Beauchamp-Niquet, Messrs. Dantzer, Desmarais, Frith, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. Reid (*St. Catharines*), Weatherhead, and Young.

In attendance: J. Parr, Special Assistant; P. Mason and M. Hatfield, P.C. Research.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 1, 1983 relating to proposals for the reform of the Canadian retirement income system contained in the Government of Canada's Paper "Better Pensions for Canadians". (*See Minutes of Proceedings, Tuesday, March 17, 1983, Issue No. 1.*)

The Chairman read the First Report of the Sub-committee on Agenda and Procedure which is as follows:

FIRST REPORT

Your Sub-committee on Agenda and Procedure met on Thursday, March 17, 1983 and agreed to recommend:

STAFFING

1. That the core staff of the Committee be:

From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:

A.R. Dobell, Study Director

François Lacasse, Research Associate

Michael Mendelson, Research Associate

Michael Wolfson, Research Associate

Jennifer Parr, Special Assistant

Peter Dobell, Adviser

From the Library of Parliament, Research Branch:

Mildred J. Morton, Research Associate

2. That, in view of the time constraints and related circumstances facing the Task Force, the Chairman, on the approval of the Sub-committee on Agenda and Procedure, be authorized to sign a contract for the services of the above-mentioned individuals with the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade for the period March 17, 1983 to April 30, 1983;

BRIEFING SESSIONS

3. That *in camera* briefing sessions be arranged for members on March 28 and 29, 1983 and that these

b) pour préparer un programme des travaux y compris un calendrier des audiences et un projet d'itinéraire à soumettre au Comité.

A 11h15, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 24 MARS 1983

(2)

Le Comité spécial sur la réforme des pensions se réunit aujourd'hui à huis clos à 9h35 sous la présidence de M. Douglas Frith (président).

Membres du Comité présents: M^{me} Beauchamp-Niquet, MM. Dantzer, Desmarais, Frith, M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. Reid (*St. Catharines*), Weatherhead et Young.

Aussi présents: J. Parr, adjoint spécial; P. Mason et M. Hatfield, Recherche, P.C.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 1^{er} mars 1983 portant sur les propositions de Réforme du système canadien des revenus de retraite contenues dans le document du gouvernement du Canada intitulé «De meilleures pensions pour les Canadiens». (*Voir procès-verbal du mardi 17 mars 1983, fascicule n° 1.*)

Le président fait lecture du Premier Rapport du sous-comité du programme et de la procédure suivant:

PREMIER RAPPORT

Votre sous-comité du programme et de la procédure s'est réuni le jeudi 17 mars 1983 et a convenu de recommander:

PERSONNEL DU COMITÉ

1. Que le personnel central du Groupe de travail parlementaire soit:

Du Centre parlementaire des affaires étrangères et du commerce extérieur:

A.R. Dobell, directeur de l'enquête,

François Lacasse, attaché de recherche,

Michael Mendelson, attaché de recherche,

Michael Wolfson, attaché de recherche,

Jennifer Parr, adjointe spéciale,

Peter Dobell, conseiller.

Du Service de recherche de la bibliothèque du Parlement:

Mildred J. Morton, attachée de recherche.

2. Qu'en vertu des délais qui sont imposés au Groupe de travail, et des circonstances s'y rattachant, le président, avec l'approbation du sous-comité du programme et de la procédure, soit autorisé à signer un contrat avec le Centre parlementaire des affaires étrangères et du commerce extérieur, concernant les individus ci-hauts mentionnés, le contrat s'appliquant à compter du 17 mars 1983 au 30 avril 1983, au plus tard.

SESSIONS D'INFORMATION

3. Que des sessions d'information à huis clos soient convoquées pour les membres les 28 et 29 mars 1983 et